
Rådmannsutvalget 

Referat 
 

Møtetidspunkt:  Fredag 27.september 2019 kl. 10.30-13.00 
Møtested:   Dovre 
Disse møtte: Ivar Bø, Ola Helstad, Jan Egil Fossmo, Solveig Rindhølen, Therese 

G.Hole, Halvor Nissen 
Møtte ikke:   Øyvind Engen, Frode Damstuen. 
Referent:   Halvor 

Sak nr. Tema/sak Diverse 
00/2019 Godkjenning av innkalling/saksliste, samt referat fra 30/8. 

 
Vedtak:  Referatet ble godkjent uten merknader. 
 

 

01/2019 Høringer 
 

 Akuttberedskaps-forskriften(frist 19/11). Vi bør gi 
felles høringssvar, -regionkontoret utfordres(JEF). 

 Landmålebrev,-innføring(frist 15/11). 
"Matrikkelgruppen"utfordres(SR). 

 

 
 
 

02/2019 FACT-team 
 Gj.ført kartlegging i den enkelte kommune. 
 Store kostnader ved evt etablering. 
 Bør FACT-team utfordringen diskuteres i neste RU(i 

møtet med NAV)? 
 Blir fulgt opp i neste RU(m/innspill fra 

styringsgruppen/6k helse). 

 
 
 

03/2019 Mandat 6K 
 Arbeidsgruppen v/Ivar la frem endringsforslagene. 
 Basert på innspillene fra dagens møte så blir 

forslaget sendt på høring til 6k helse. 
 

 
 

04/2019 
 
 
 
 
 
 

NGR 
 Kort info fra PSA om en bedre bu-prosess, frist 

10/10. 
 NGR ble utfordret mht en bedre varslingsrutine ved 

drifts-uregelmessigheter. 
 

 

05/2019 
 
 

NTNU-prosjekt  
 Skåppå orienterte om 3 prosjekt; 

 Sensorteknologi i forhold til flomvarsling. 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Flomvarsling; kartlegge 
behov/markedsdialog med leverandører. 

 Universitetsregion,-flere som flomvarslings-
prosjektet? Bør diskuteres som egen sak i 
RU. 

 Skåppå utarbeider notat om disse  
prosjektene/melder det inn som tema til 
Beredskapskonferansen i november(Skåppå). 

 
 Skåppå inviteres til neste RU(JEF). 

 
 

06/2019 Innkjøpsstrategi/politikk 
 Behandles i jan/feb 2020(etter mottak av revidert 

utgave). 
 

 

 Diverse 
 Innspill til regional RU,-vi oppfordres til å komme 

med temaer. 
 Delings-kultur,- Vågå utfordres i neste RU. 
 MUNICUM(tidl.Sødermann),-Lesja har vært pilot. 
 Reguleringsplaner detaljhandel,-konsekvenser? 
 6k digitalisering,-det er behov for en koordinering av 

digitaliseringsarbeidet. 

 


